
Keystone Application Fee Instruction 

鼎石学校申请费说明 

(2023-2024) 
 

Our non-refundable application fee is 2000RMB or $315 USD. If you cannot 

afford the application fee, you may contact our office to request a fee waiver. 

You may pay the application fee by bank transfer using the instructions below, 

or by paying cash in person at Keystone’s Finance Office. Please indicate the 

student's name and date of birth when making your payment. Applications 

will not be processed until the application fee or waiver has been received. 

我校申请费为2000元人民币或315美金，该费用不退还。如果您无法承担 

该数额的申请费，请联系招生部请求减免。您可以按照下方的信息通过银 

行进行转账或者去鼎石财务部当面支付现金。请务必在支付时备注学生的 

姓名和生日。所有申请只有在申请表和申请费递交或减免后才正式开始。 

 

Keystone Academy Bank Transfer Details 学校银行账户信息： 

Transfer to RMB: 

账户名称 (RMB Account Name): 北京市鼎石学校 

账户地址 (Account Address): 北京市顺义区后沙峪镇安富街11号, 101318 

账户号码 (RMB Account No. ): 341562011329 

银行名称(Bank Name): 中国银行北京自贸试验区临空经济核心区支行 

银行地址(Bank Address): 北京市顺义区天竺空港工业区B区裕民大街4号 

 

Transfer to USD: 

USD Account Name: Keystone Academy 

Account Address: No.11 An Fu Street, Houshayu Town, Shunyi District, 

Beijing, China 101318 

USD Account No: 332462165509 

Bank Name: BANK OF CHINA BEIJING BRANCH 

Bank Address: NO. 2 CHAO YANG MEN NEI DA JIE, DONG CHENG 

DISTRICT, BEIJING, 100010, CHINA 

SWIFT CODE: BKCHCNBJ110 


